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Vergadering: 7 December 2020 
Aanwezig: Jeroen Koomen, Peter Fennema, Bert Rotteveel, Cees Rutsen, Aad Kramer, Elli Ruijter, 
Willy Schipper 
Afwezig: 
Gasten: Jack Kruijer(Jess) , Harry Piket PvdA), Peter Vlam (VVD) 
 
1. Opening : Elli Opent de vergadering om 20.00 uur met een hartelijk welkom aan een ieder. 
 
2. Mededelingen: Er zijn deze keer geen mededelingen. 
 
3. Notulen vergadering d.d. 05-10-2020: worden met een kleine numerieke wijziging in de datum          
goedgekeurd en vastgesteld. Er komt nog steeds dagelijks zwaar verkeer naar de vlotbrug via de 
Burgerweg ondanks het bord dat nu ter hoogte van Halfweg staat. Maar nog steeds geen bord 
verboden voor vrachtwagens ! Bert zal daar nogmaals melding van maken. 
 
4. To do list n.a.v. de notulen van 05-10-2020: Alle zaken zijn gedaan behalve het bestellen en   
plaatsen van de klok en het aanmaken van een e-mail adres voor het secretariaat. 
 
5. Post zowel inkomend als uitgaand:  
  Inkomend: 

 Uitnodiging om mee te doen met het digitale portal voor alle dorpsraden van Jan 
Pieter Prins van de dorpsraad Sint Maarten. nog in te vullen. Jeroen zal dit voor ons 
doen.  

 Gemeente Schagen: Vergroen school of vereniging. Naast de bloemen cirkel hebben 
we geen interesse om meerdere stukken bij te houden en hiervoor aan te melden. 

 Gem. Schagen: einde Ruimte voor Ruimte regeling. Daar zal ons dorp ook mee te 
maken krijgen als er agrarische bestemmingen komen te vervallen.  

 Kon. Nederlandse Heide Maatschappij. Uitnodiging om mee te doen met Kern met 
pit. Op dit moment geen zaken die daar voor in aanmerking komen. 

 Gem. Schagen gebiedscoördinatoren. Uitnodiging deelname digitaal overleg 21-10-
2021 Resultaten inbreng R.E.S. zowel Peter als Jeroen en Elli hebben hier aan deel 
genomen.  

 Uitnodiging Rijkswaterstaat voor Digitale vergadering toekomst N9 op 1 november. 
Niemand heeft daaraan deelgenomen. Ook nog geen bericht van gehad.  

 Uitnodiging Digitale jaarvergadering Dorpswerk Noord Holland op 17-11-2020. 
Niemand van ons heeft hieraan deelgenomen.  

 Duurzaamheid Schagen: Aanvraag voor subsidie uit Zonnepanelenfonds kan worden 
ingediend bij Schager uitdaging vanaf 2 december. Elli en Peter zullen dit samen 
doen. Naast Grote Sloot 158 komt er ook nog een kleinere zonneweide bij Grote 
Sloot 121. Ook daar kan t.z.t. nog een aanvraag voor worden gedaan.  

 De gemeente Schagen krijgt een provinciale subsidie om sneller 
bestemmingsplannen te kunnen wijzigen door de aanvragen hier voor te clusteren en 
niet ieder project apart te behandelen zodat mensen en middelen kunnen worden 
bespaard en plannen eerder concreet kunnen worden. 
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 Herboren Toren: vraagt om donaties i.v.m. bijzonder jaar en geen optredens. 
Besloten is om de normale tarieven voor het vergaderen in de kerkzaal te betalen en 
zodoende toch een bijdrage te leveren. Peter zal contact opnemen met Hans Horn 
penningmeester van de Herboren toren.  
Uitgaand:  

 Enquête Dorpswerk Noord Holland. Deze is ingevuld en verstuurd en ging over de 
belemmeringen voor het werk in deze periode van Covid 19. 
 

6. Financieel verslag: Peter deelt het geactualiseerde overzicht uit. Er zijn heel wat betalingen voor 
het abonnement voor het jaar 2021 binnen gekomen naar aanleiding van de huis aan huis (h.a.h.) 
bezorging van het herfst nummer van de Brugpraat. Ook hebben zich meer adverteerders gemeld.  
 
7. Reacties op de h.a.h. editie van de Brugpraat: Victor Posch heeft per mail gereageerd i.v.m. Old 
Skoel verkoop en de Bewoners van Grote Sloot 22 hebben gevraagd of er gras tegels kunnen komen  
langs de noord Oostzijde van de Grote Sloot i.v.m. de slechte kwaliteit van de berm.  
Inmiddels heeft er een gesprek met de voorzitter en secretaris van zowel Dorpsraad als Old Skoel 
plaats gevonden. Elli zal een melding doen naar Anton Munniks van de gemeente Schagen voor de 
gras tegels. Jack Kruijer meldt dat voor de gehele gemeente Schagen een Beeldkwaliteit C geld voor 
het openbaar gebied. Dit betekent sober en doelmatig. Om verbetering te krijgen is het handig om 
foto’s aan te leveren. De Beeldkwaliteit is te vinden op de site van de gemeente Schagen.(niet 
gevonden) 
Ook was er de vraag of we een openbaar schaakbord zouden kunnen plaatsen. Dat wordt afgewezen. 
Er wordt besloten om ieder jaar het Jaarverslag in de Brugpraat te plaatsen.  
 
 
8. Bezoek wethouder H. Heddes 21-10-2020: Dit naar aanleiding van onze brief aan het College van 
B&W met vragen over het gladde rode asfalt en de verkeerssituatie op de Burgerweg. Het was een 
regenachtige middag het asfalt was flink glad en de heren ( H.Heddes en gebiedscoördinator Guido 
Schipper) hadden schoenen aan met leren zolen.  
Maar het goede nieuws is dat in het 2e kwartaal van 2021 het rode asfalt zal worden vervangen! 
Zowel in Burgerbrug als in Sint Maartensbrug. Ook zijn we met hen gelopen naar het voetpad wat 
vanaf grote Sloot 90 tot aan Old Skoel loopt en deels onder water stond en deels totaal niet 
begaanbaar is door afsluiting en de nieuwbouw van plan Welgelegen. Zodra Welgelegen nummer 2 
er staat zal het voetpad op de zelfde hoogte als de weg worden gebracht met beplanting of palen er 
tussen zodat men weer veilig van het voetpad gebruik kan maken om naar de kerk of Old Skoel te 
gaan. Ook zijn we gegaan naar de Burgerweg waar de verkeersremmers zouden moeten komen. Op 
de plek waar ze eerder ook hebben gestaan. Het was behoorlijk druk die middag en er werd ook flink 
hard gereden. Een alternatief zou in de toekomst kunnen zijn om een beloningspaal te plaatsen, 
maar daar zijn al vele liefhebbers voor. Dus afgesproken om daar voor in aanmerking te komen. 
Daarna is er een voorstel gedaan voor demontabele verkeersremmers die dan in de gehele gemeente 
geplaatst zouden worden. Elli neemt contact op met Anton Munniks.  
 
9. Gesprek met wethouder mw. J. Kruit: Dit was een digitaal overleg waaraan hebben mee gedaan: 
Peter Fennema, Jeroen Koomen, Elli Ruijter en Willy Schipper. Dit naar aanleiding van onze brief met 
vragen m.b.t. de verkoop door de gemeente aan het bestuur van de Stichting Old Skoel. De reden 
van verkoop was dat de Stichting Old Skoel niet voor subsidies c.q leningen van de goede doelen 
organisaties in aanmerking kan komen als ze geen eigenaar van het pand zijn. Dat was een duidelijk 
gegeven. Maar toch hadden we graag voor de overdracht geïnformeerd willen worden door 
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wethouder Beemsterboer of Guido Schipper en dat is niet gebeurd. Mw. Kruit gaf toe dat dat geen 
schoonheidsprijs verdiende. Old Skoel communiceert dat zij het dorpshuis voor Burgerbrug zijn. Maar 
die titel hebben ze beslist nog niet. Binnenkort wordt de regeling dorpshuizen (nog niet gevonden op 
de website)door de gemeente Schagen vastgesteld. Daarin staan de voorwaarden waaraan een 
locatie moet voldoen om Dorpshuis te mogen heten en de daarbij behorende faciliteiten. Dus op 
termijn zou het wel een dorpshuis kunnen worden. Maar dat hangt af van de invulling die aan het 
pand wordt gegeven en de activiteiten die daar plaats gaan vinden.  
 
Op 4 december heeft het gesprek plaats gevonden met het bestuur van de Stichting Old Skoel 
namelijk voorzitter Peter van Vleuten en secretaris Victor Posch. Van de Dorpsraad waren de 
voorzitter Elli Ruijter en secretaris Willy Schipper aanwezig. Na een voorstel rondje hebben we 
gesproken over de brief die wij naar het College hebben gestuurd n.a.v. de toen nog aanstaande 
verkoop. Onze reden om het gemeente bestuur te benaderen is dat wij contact hebben en 
informatie krijgen vanuit de gemeente en dat ook onze aanspreek punten zijn in deze. Victor vond 
dat we die vragen ook aan hun hadden kunnen stellen. Maar na uitleg begrepen ze ook ons 
standpunt. Zij hebben uitgelegd hoe het traject is gelopen en de stappen die zij hebben gezet tot nog 
toe. Ze hebben bij vier organisaties een subsidie aangevraagd om het gebouw te kunnen verbeteren 
en behouden. Een belangrijke organisatie in deze is Leader die geld van de Europese commissie geeft 
aan initiatieven die het leven op het platteland aantrekkelijker maken. Maar deze organisatie doet 
het niet alleen ook andere subsidie gevers moeten dan akkoord gaan met de verbouwings- en 
exploitatie plannen. Waarschijnlijk is er aan het eind van 2020 of begin 2021 bekend hoe de vlag er 
bij hangt. Het kan namelijk ook nog niet door gaan en dan kan de stekker er alsnog weer uit gaan en 
het gebouw terug worden gekocht door de gemeente voor de aanschafprijs van € 1,=. 
We hebben de voorzitter Peter van Vleuten uitgenodigd om op 18 januari 2021 onze vergadering bij 
te wonen om kennis te maken met de Dorpsraad en dan te vertellen wat de stand van zaken is  
Harry overhandigt ons de vragen die de PvdA en de Senioren partij aan het College van B&W heeft 
gesteld op 1 november 2020 inzake de verkoop van Old Skoel.  
 
12. C.P.O.: Het wachten is nog steeds op de intentie verklaring van de gemeente. Het ligt nu al weken 
bij de juridische afdeling van de gemeente Schagen. Zolang die verklaring er niet is kan zowel de 
projectleider als Bouwend Waarland niet verder. Vanuit de gegadigden wordt er ook druk op de 
gemeente gezet.  
 
11. Presentje: De tekst wordt goed gekeurd. Willy had een offerte van drukkerij Elan van € 89,= excl. 
btw maar  Bert zal deze uitprinten. Bert zal het op vrijdag 18 december ophalen. Afspraak is zaterdag 
morgen 19 december om 9.30 uur bij Bert op het Mr. Bollplein 8. De routes zullen worden gedaan 
zoals globaal de routes van de Brugpraat zijn. Peter zal deze naar Willy sturen. Aad wil zijn wijk doen 
en Bert die aan de overzijde van het Noord-Hollands Kanaal. Willy, Elli, Jeroen en Cees hebben ook 
aangeboden om te helpen. Alleen Cees kan de 19e niet, maar wel na het weekend.  
 
12. Vacature secretariaat en lid dorpsraad: Jeroen geeft op de vraag van Elli aan dat hij het 
secretariaat niet wil doen. Aad heeft mw. Veldkamp van de Grote Sloot en een mw. van Welgelegen 
gevraagd. Jeroen vraagt zijn nieuwe buurvrouw Marit.  
 
13. Onderlinge communicatie: Naar aanleiding van het app verkeer rondom de verkoop van de Old 
Skoel in de app van de Dorpsraad en de uitingen op sociale media. Is er een discussie gevoerd en 
meningen uitgesproken hoe we daar in het vervolg mee omgaan. Afgesproken is dat Jeroen een 
facebook pagina zal aanmaken en beheren  op naam van de Dorpsraad. Hierop zal worden 
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aangegeven dat er geen discriminatie, fake nieuws etc. op zal mogen worden geplaatst en dat dit ook 
verwijderd zal worden. Dan kunnen daarop meldingen vanuit de dorpsraad worden gezet in plaats 
van de site “je bent Burgerbrugger”, waar nu op persoonlijke titel iets van de dorpsraad opgezet 
wordt. 
 
14. Rondvraag : Aad stelt voor om de verlichting van het fietspad naar de West Friese dijk nog eens 
aan te kaarten want zowel in Sint Maartensbrug als Schagerbrug is dit wel verlicht. Ook stelt hij voor 
om de klok bij de lantaarnpaal op de hoek t.o. de Hoek te plaatsen bij de Electra kast.  
Cees wenst ons allen een goed en veilig uiteinde en goede feestdagen.  
 
15.Sluiting: Elli sluit om 22.00 uur deze vergadering met dank en een wel thuis voor een ieder. 
Volgende vergadering 18-01-2021. 
 
 
Wsr 11-12-2020 
 
 
 
 
Verzoek herboren toren om donatie !! 
 
 
 


